
 Protokół nr XL/VI/17 z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 22 maja 2017 r.

Część I 

Sprawy proceduralne

1. Sesję rozpoczęto o godz. 15.30, zakończono o godz. 16.50
Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej - Tomasz Nowicki.
Przewodniczący Rady stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Na sali obrad obecnych 14 radnych, nieobecny - Robert Dębski.

Przewodniczący powitał Burmistrza Lądka-Zdroju, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika, 
Sekretarza, Radnych oraz wszystkich przybyłych na sesję.  

Radni nie mieli uwag do ogłoszonego porządku obrad Sesji Rady Miejskiej.

Ustalony porządek obrad
1. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami.
2. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2017 rok,
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2017-2026,
c) zmiany uchwały w sprawie Lokalnego Programu Rewitalizacji Lądka-Zdroju na lata 2016-
2022,
d) przyjęcia od Powiatu Kłodzkiego zadania letniego utrzymania dróg powiatowych w granicach 
administracyjnych miasta Lądek-Zdrój,
e) przeprowadzenia na terenie Gminy Lądek-Zdrój konsultacji społecznych w sprawie Budżetu 
Obywatelskiego jako części budżetu Gminy Lądek-Zdrój na rok 2018,
f) nawiązania współpracy Gminy Lądek-Zdrój z Miastem Svitavy (Czechy),
g) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży pożarnej gminy 
Lądek – Zdrój,
h) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Lądek-Zdrój na lata 2017-2019
i) likwidacji Filii Biblioteki Centrum Kultury i Rekreacji w Lądku-Zdroju w miejscowościach Ra-
dochów i Trzebieszowice.
3. Informacja o zimowym utrzymaniu dróg na terenie miasta i gminy Lądek-Zdrój w sezonie 
2015/2016 oraz przygotowanie do okresu letniego.
4. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne.
5. Zamknięcie obrad.

Poddano pod głosowanie protokół z poprzedniej Sesji
- radni przyjęli protokół jednogłośnie – 14  głosów „za”.

Część II
1. Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej

Lądka-Zdroju  sprawozdanie  z  działalności  między  sesjami,  następnie  Zastępca
Burmistrza - Grzegorz Szczygieł przedstawił informację w sprawie zawieszonego kursu
PKS z Lądka-Zdroju do Warszawy. Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym
stanowiącym integralną część protokołu.  

2. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach.
a) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2017 rok

Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych. 



Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów
„za”.
Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XL/258/2017, która stanowi załącznik do
protokołu z sesji.

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2017-2026 
Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych. 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów
„za”.
Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XL/259/2017, która stanowi załącznik do
protokołu z sesji.

c) zmiany uchwały w sprawie Lokalnego Programu Rewitalizacji Lądka-Zdroju na lata
2016-2022
Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych. 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów
„za”.
Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XL/260/2017, która stanowi załącznik do
protokołu z sesji.

d)  przyjęcia od Powiatu Kłodzkiego zadania letniego utrzymania dróg powiatowych w
granicach administracyjnych miasta Lądek-Zdrój.
Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych. 
Przystąpiono  do  głosowania  nad  uchwałą,  w  głosowaniu  wzięło  udział  14  radnych;  
12 głosów „za”, 2 „wstrzymało się od głosu”.
Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr  XL/261/2017, która stanowi załącznik do
protokołu z sesji.

e) przeprowadzenia na terenie Gminy Lądek-Zdrój konsultacji społecznych w sprawie
Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Gminy Lądek-Zdrój na rok 2018
Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych. 
Przystąpiono  do  głosowania  nad  uchwałą,  w  głosowaniu  wzięło  udział  14  radnych;  
14 głosów „za”.
Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr  XL/262/2017, która stanowi załącznik do
protokołu z sesji.

f) nawiązania współpracy Gminy Lądek-Zdrój z Miastem Svitavy (Czechy)
Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Społecznych. 
Przystąpiono  do  głosowania  nad  uchwałą,  w  głosowaniu  wzięło  udział  14  radnych;  
14 głosów „za”.
Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr  XL/263/2017, która stanowi załącznik do
protokołu z sesji.

g) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży pożar-
nej gminy Lądek – Zdrój
Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych. 
Przystąpiono  do  głosowania  nad  uchwałą,  w  głosowaniu  wzięło  udział  14  radnych;  
14 głosów „za”.
Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr  XL/264/2017, która stanowi załącznik do
protokołu z sesji.



h) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Lądek-Zdrój na lata
2017-2019
Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Społecznych. 
Przystąpiono  do  głosowania  nad  uchwałą,  w  głosowaniu  wzięło  udział  14  radnych;  
14 głosów „za”.
Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr  XL/265/2017, która stanowi załącznik do
protokołu z sesji.

i) likwidacji Filii Biblioteki Centrum Kultury i Rekreacji w Lądku-Zdroju w miejscowo-
ściach Radochów i Trzebieszowice. 
Przewodnicząca Komisji – Małgorzata Bednarek zreferowała wątpliwości jakie pojawiły
się podczas procedowania nad projektem m.in. stworzenia punktów bibliotecznych. Projekt
zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Społecznych.  Radny Leszek Pazdyk poparł  pomysł
stworzenia punktów bibliotecznych. Radny Tomasz Stuła nie popiera projektu uchwały nie
widzi  działań  alternatywnych  ze  strony  Dyrektora  CKiR  jednym  z  rozwiązań  może  być
zlokalizowanie  punktów  bibliotecznych  w  świetlicach  środowiskowych.  Głos  w  dyskusji
zabrali również Radni Łukasz Mróz, Dorota Urbańczyk oraz Tomasz Nowicki.
Przystąpiono  do  głosowania  nad  uchwałą,  w  głosowaniu  wzięło  udział  14  radnych;  
6 głosów „za”,  3 głosów „przeciw”, 5 „wstrzymało się od głosu”.
Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr nr XL/266/2017, która stanowi załącznik do
protokołu z sesji.

3. Przyjęto informację o zimowym utrzymaniu dróg na terenie miasta i gminy Lądek-Zdrój w  
sezonie 2015/2016 oraz przygotowania do okresu letniego. Ten temat był omówiony podczas  
komisji merytorycznej, radni nie mieli dodatkowych pytań.

4. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki  poinformował o rezygnacji  z funkcji  
wiceprzewodniczącego i członkostwa w Komisji Rewizyjnej Radnego Tomasza Stułę.

 
Wpłynęła skarga Pana Burmistrza na niepodjęcie przez Radę Miejską uchwały w sprawie
zmiany  statutu  ZBK  zgodnie  z  procedurą  zostanie  przygotowany  odpowiedni  projekt  
z odpowiedzią na skargę  w związku z tym zostanie zwołana sesja nadzwyczajna aby Rada
podjęła decyzję w tej sprawie. Radca Prawny Irena Brzozowska wyjaśniła zawiłości praw-
ne towarzyszące omawianej sprawie podkreślając jej precedensowy charakter. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformował, że do Rady Miejskiej  
Lądka-Zdroju  wpłynęło  pismo  dotyczące  protestu  mieszkańców  przeciwko  likwidacji  
połączenia autobusowego Lądek-Zdrój – Warszawa. Głos w tej sprawie zabrali radni Małgo-
rzata Bednarek oraz Artur Dobrzyński. Radni jednogłośnie poparli petycję mieszkańców w
sprawie przywrócenia połączeń autobusowych Lądek-Zdrój – Warszawa – Lądek-Zdrój 14
głosów „za”.

Radna Małgorzata Bednarek  zwróciła uwagę na pojawiające się na terenie Lądka-Zdroju
haseł  nacjonalistycznych,  które  szpecą  przestrzeń  publiczną.  Pan  Burmistrz  Roman  
Kaczmarczyk oraz Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformowali o działaniach
jakie zostały poczynione w tym zakresie.
 
Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskie  Jan  Zawadzki pogratulował  Panu  Burmistrzowi
otrzymanego Srebrnego Medalu za zasługi dla pożarnictwa. Podziękował radnym za podjęcie
uchwały w sprawie ekwiwalentu dla OSP. Zadał pytanie dotyczące utrzymania, pielęgnacji
drzew przy drodze wojewódzkiej. 



Pana Burmistrz poinformował, że są trudności z wyegzekwowaniem działań zarządcy drogi
w tej sprawie. 

Pana Burmistrz Roman Kaczmarczyk zapytał czy Rada podejmie w najbliższym czasie de-
cyzję  w  sprawie  powołania  spółki  w  ramach  partnerstwa  publiczno-prywatnego.  
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że ta sprawa była omawiana na Komisji ds.
Gospodarczych trwają prace w tym zakresie. 
Pan  Burmistrz zapytał  o  powody nieobecności  Wiceprzewodniczącego  Rady Miejskiej  
Roberta Dębskiego i jego ograniczonej aktywności.  Przewodniczący poinformował, że nie
zna powodów ostatnich nieobecności, zasugerował aby tą sprawę wyjaśnić kiedy będzie obec-
ny Wiceprzewodniczący Robet Dębski.

5.  W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz
Nowicki ogłosił zamknięcie sesji.

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.

         

   Protokółował:  
Radosław Pasionek 
             (-)


